
PROTOKÓŁ NR 8/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

z dnia 10 września  2015 roku 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji 

2. Góralczuk Eugeniusz,  członek komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji 

4. Rynans Waldemar, członek komisji 

5. Lipiński Zbigniew, członek komisji 

6. Stanisław Derehajło, Wójt  Gminy 

7. Stanisław Charyton, Sekretarz Gminy 

8. Andrzejuk Mirosława Skarbnik Gminy 

9. Dorota Kędra Ptaszyńska, p.o. Dyr. GOK 

 

Posiedzenie odbyto w dniu 10 września 2015 roku w budynku Urzędu Gminy w Boćkach 

w godz. 9
00

–12
10

 pod przewodnictwem Pani Walentyny Koptewicz, Przewodniczącej 

Komisji. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie, a zatem 

obrady są prawomocne, zwróciła się z zapytaniem czy członkowie komisji są zapoznani z 

treścią protokołu z poprzedniego posiedzenia i czy są pytania. Pytań nie zgłoszono, protokół 

został przyjęty. 

Tematem posiedzenia były następujące sprawy: 

1. Zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu gminy oraz wykonania planów 

finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2015 roku 

2. Zapoznanie się z regulaminem organizacyjnym Urzędu Gminy i stanem zatrudnienia   

3. Sprawy różne bieżące gminy 

 

Ad pkt 1. 

Głos zabrał Wójt Gminy, powiedział że większość wydatków inwestycyjnych wystąpi 

dopiero w II półroczu ponieważ prace trwają, są nie zakończone i nie opłacone. Dla powiatu 

środków nie przekazano, budowa drogi do wsi Starowieś jest w trakcie realizacji. Dochody z 

wpływu podatków zrealizowano w 53% gdyż część mieszkańców podatki opłaca w całości na 

początku roku, nie dzieląc opłat na raty. Na realizację zadań inwestycyjnych przetargi 

przeszły dobrze, zaplanowane środki są wystarczające. Utwardzenie placu przy ulicy 

Bielskiej obok sklepów będzie kosztowało 75 tys. złotych. Dom nauczyciela w Andryjankach 

planuje się sprzedać z prawem pierwokupu mieszkańcom, jeżeli mieszkańcy nie zgodzą się i 

nie skorzystają z prawa pierwokupu, to wówczas podstawi się do przetargu. Wójt 

poinformował, że Wójt  i pracownicy księgowości byli na ciekawym szkoleniu „Tarcza” 

dotyczącym przekazana i prowadzenia szkół przez organizacje pozarządowe, Stowarzyszenia. 

Wydatki są dużo mniejsze, na ten temat zwoła się oddzielne posiedzenie komisji i 

porozmawia. Szczegółową informację z realizacji planu finansowego w I półroczu 2015 roku 

przekazano radnym na piśmie, w związku z tym aby nie powtarzać informacji Wójt prosił, 

żeby radni zadawali pytania dotyczące wykonania budżetu. Regionalna Izba Obrachunkowa 

wydała opinię pozytywną.  

Radna Pani Walentyna Koptewicz zapytała, czy drzwi wejściowe do Biblioteki i Przedszkola 

w budynku CKT zostały wstawione nowe, czy naprawiano stare. Wójt odpowiedział, że 

wstawiono nowe drzwi. 



Radny Rynans Waldemar powiedział, że ulicę Polną wyremontowano ale na jej końcu, 

przydało by się jeszcze wysypać kilka samochodów żwiru. 

Radni dyskutowali na temat suszy w rolnictwie, stratach w uprawach i braku zapewnienia 

paszy dla zwierząt, na łąkach w obrębie wsi Mołoczki trawa wyschła całkowicie. 

Wójt powiedział, że Gmina interweniowała od razu w terminie w miesiącu lipcu i sierpniu, 

teraz pola są już zaorane. Wójt informował, żeby rolnicy uważali przy wypełnianiu wniosków 

suszowych, zasiewy muszą zgadzać się z wnioskami o dopłaty rolnicze.  

Wójt powiedział, że od 10 lat toczy się w Warszawie przed Komisją Regulacyjną Gminy 

Żydowskiej postępowanie o odzyskanie mienia w miejscowości Boćki. Temat zbliża się już 

ku końcowi, pozostało jeszcze tylko 4 sprawy. Wójt zaproponował ugodę, że przydzieli im 

gminną działkę przy ulicy Świerkowej, a oni odstąpią od żądań wszystkich odszkodowań. 

Przyszło pismo z Gminy Żydowskiej, że idą na ugodę i wyrażają zgodę. Wójt prosi radnych 

żeby też się zgodzili. Przez 10 lat Wójt z nimi się sądził i targował, chcieli zwrotu gruntów 

„kworesu”, bloków, ulicy Strażackiej,  łaźni i innych. Domagali się odszkodowania za te 

grunty. 

Ad pkt 2. 

Wójt przedstawił informację na temat zatrudnienia pracowników w Urzędzie Gminy. 

Poinformował, że zmieniły się przepisy w zatrudnianiu stażystów, teraz po zakończeniu stażu 

trzeba na parę miesięcy zatrudnić na umowę o pracę. Wójt mówił, że musi zatrudnić 

pracownika na obsługę projektów.  

Radny Rynans Waldemar powiedział, czy nie lepiej zatrudnić na umowę zlecenie. 

Wójt odpowiedział, że gdyby to był jeden duży projekt to na pewno jest lepiej ale w naszym 

przypadku są to projekty małe i nie jeden, a kilka. 

Regulamin organizacyjny oraz informację z wykazem stanowisk pracy i pracowników wraz z 

ich e-mailami, numerami telefonów i numerami pokojów doręczono radnym na piśmie.  

Ad pkt 3. 

W tym temacie poruszono i dyskutowano na następujące sprawy; 

1. Uporządkowania i rekultywacji wysypiska śmieci w Boćkach i „dzikich” przy drogach i 

lasach, 

2. Funkcjonowania, bądź rozbiórki starego budynku usytuowanego na tyłach gminnego placu 

od strony Zespołu Szkół w Boćkach. Ostateczna decyzja Komisji to jeżeli Konserwator 

Zabytków pozwoli, budynek należy rozebrać. 

3. Radny Pan Rynans Waldemar proponował zakupić dystrybutor na paliwo do tankowania  

samochodów służbowych. 

4. Radny Pan Góralczyk Eugeniusz proponował zorganizować uroczystą Sesję łącznie z 

byłymi radnymi poprzednich kadencji, w związku z obchodami XXV-lecia powstania 

samorządów. 

5. Pani Dorota Kędra Ptaszyńska prosiła o zwiększenie dotacji dla Gminnego Ośrodka 

Kultury. Brakuje środków na opłacenie organizacji imprez. 

6. Wójt  powiedział, że potrzebuje od radnych  rady i opinii w sprawie budynku Gminnego 

Ośrodka Kultury w Boćkach. Chodzi o jego rozbudowę i wybudowanie budynku 

wielofunkcyjnego. W budynku wielofunkcyjnym od strony szkoły można będzie umieścić 

przedszkole, a z drugiej strony od ulicy Strażackiej umieścić kulturę, sale konferencyjne, 

pomieszczenia dla zespołów itp. Wójt posiada stary projekt na budowę takiego budynku. 

Projekt ten można byłoby przerobić i dostosować do naszych potrzeb. O środki pieniężne na 

budowę budynku wielofunkcyjnego można będzie złożyć kilka wniosków i pozyskać je z 

różnych źródeł. Koszt przebudowy wyniósłby około 2,5 mln zł. 



Po dyskusji radni wyrazili zgodę na przygotowanie i opracowanie planów dokumentacji na 

przebudowę obecnego budynku GOK na budynek wielofunkcyjny. 

7. Wójt nadmienił, że od miesiąca października zacznie się rozpisywanie konkursów na 

środki unijne. Ogólnie pieniędzy jest mało. W naszym Województwie do podziału jest 2 mln 

euro na wszystkie samorządy gminne i powiatowe. Regionalny Program Operacyjny, 

Program Rozwoju Obszarów Wiejskich, Lokalna Grupa Działania też mają mało pieniędzy na 

konkursy. Wójt planuje składać nie jeden łączony duży wniosek na budowę dróg, tylko na 

każdą drogę oddzielnie. Łatwiej pozyskać środki z małych projektów. Trudno będzie z 

pieniędzmi na budowę fotowoltaiki. Wójt poinformował, iż zgłosił potrzebę wymiany 200 

węglowych pieców centralnego ogrzewania na ekogroszek. 

8. Wójt mówił, że przy drogach gminnych rowy są zarośnięte krzakami i wysoką trawą, 

trzeba uprzątnąć, żeby zimą nie zatrzymywało śniegu. Może ktoś z mieszkańców gminy 

chciałby trochę dorobić i podjąłby się ich uprzątnięcia. Prosił radnych żeby przekazali tę 

informację mieszkańcom i ewentualnie poszukali chętnych do pracy. 

Radni informowali, że jest pilna potrzeba wycięcia krzaków, które utrudniają widoczność w 

ruchu drogowym: we wsi Nurzec obok posesji Państwa Grzyb. W miejscowości Boćki I przy 

wyjeździe z ulicy Zagumiennej na ulicę Zarzecką w kierunku wsi Jakubowskie na działce 

prywatnej Pani Wiercińskiej. Przy nowo wybudowanej drodze asfaltowej od szkoły w 

kierunku wsi Andryjanki na wysokości  posesji Państwa Zienczuków. 

9. Wójt informował, że w związku z suszą było dużo pożarów i straż miała dużo wyjazdów, 

co zwiększyło wydatki w tym dziale, na zakup paliwa, wypłatę ekwiwalentu strażakom oraz 

uzupełnienie zakupienie węży, ponieważ część uległa zniszczeniu. 

10. Pani Skarbnik Gminy powiedziała, że na Sesję Rady Gminy będzie miała zmiany do 

budżetu, chodzi o zmianę klasyfikacji budżetowej. Zbliża się nowy rok budżetowy ale na 

razie nie ma ani wytycznych ani wskaźników, aby można było przymierzać się do projektu 

budżetu. Wnioski i uchwały na realizację funduszu sołeckiego można składać do 30 września. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 

Walentyna Koptewicz 

 

 

 


